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Bestyrelsesmøde den 10 september 2014 kl. 19.00 
 
Tilstede: Jakob, Jens Peter; Nikolaj, Simon og Arne 
Afbud: Lilan 
Referent: Arne Lund 
 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden. 
2. Valg af ordstyrer. 
3. Godkendelse af referat fra sidste møde den 20/8 2014. 
4. Ny næstformand. 
5. Evaluering af frivilligemødet. 
6. Eventuel anskaffelse af nye borde til salen. 
7. Evaluering af killingedåb og fest. 
8. Målsætning 
9. Integration og intern kommunikation. 
10. Skabsleje - foreslået stigning til 100 -150 kr. pr. skab pr. år. 
11. Retningslinier for jubilarer og tildeling af hæderstegn - findes der en 

"etiketteprotokol"? 
12. Vintermedlemsskab. 
13. Bordet rundt. Skolenetværk. Velkomsbrev. 
14. Nyt fra formanden. Evt. indkøb af nye årer. Nivå-huset. Fondslikvidering. 
15. Gennemgang af opgaveliste. 
16. Næste møder er fastlagt til 9/10 kl 18; den 4/11 kl 18 og den 3/12 kl 19. 
17. Eventuelt. 

 
1. Godkendelse af  dagsorden Godkendt 
2. Valg af ordstyrer Simon 
3. Godkendelse af ref. Fra    
d.20/8 

Godkendt 

4. Ny Næstformand Jacob informerede om, at Inge Seit trådte ud af 
bestyrelsen grundet personlige årsager. 
Jens Peter træder ind som næstformand, indtil 
generalforsamlingen. 
 

5. Evaluering af Frivilligmødet Fremmødet var ikke så stort som ønskeligt, men der 
var en god stemning og snak på tværs. 
Jacob uddelte opgavelisterne til de ansvarlige 
gruppeformænd, herefter kunne man så byde ind på 
de udvalg man ønskede at deltage i.  
Følgende udvalg blev suppleret med nye personer: 
Husudv.: Lise Stigsgaard tiltrådte 
Kajakudv.: Ingen nye 
Vinteridrætudv.: Svend Vermund tiltrådte 
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Roudv.: Cay Nielsen tiltrådte 
Nivåudv.: Alicija Brynier tiltrådte 
Kasser:  Inge Pedersen meldte sig til posten, 
sættes ind i opgaven af Simon 
Fællesspisningsudv. Ingen nye, Jan har 
efterfølgende  meldt ud på en god måde. 
Kommunikation udv ingen meldte sig. 
Den tekniske løsning  forsætter med Nikolaj 
Ombygningsudv.: Torben Schæfer (Topper), 
Jørgen Eriksen, Trine Jørgensen, Knud Munck som 
tovholder på opgaven, Arne og Jacob fra best. 
Samarbejder med andre klubber: Erik Bek og 
Topper 
Sekretariatsleder: Blev ikke oprettet 
 
Der mangler stadig en del mennesker til posterne vi 
arbejder videre med at få folk ind i udvalgene. 
 

6. Eventuel anskaffelse af nye 
borde til salen 

Jens Peter forsøger at få kontakt med et par stykker 
fra referencelisten så vi kan se og høre deres menig 
om bordene.  
Jens Peter og Arne følger op. 
Efter mødet har Jacob tilfældigt hørt gode erfaringer 
med de foreslåede borde. 
 

7. Evaluering af killingedåb og 
fest 

Tidspunkt: 
Det var et godt indlæg med  flytning af tidpunktet til 
kl.16 det gav en mere sammenhængende dag. 
Arrangement: 
Killingerne havde lavet et godt arrangement, stort 
tak til dem 
Fremtidig afholdelse: 
Bestyrelsen drøftede muligheden for at de årlige 
traditionelle fester i klubben kunne uddelegeres 
således at kajakafd. roafdeling og seniorerne  
afholder en hver af de obligatoriske fester.  
Der arbejdes videre med ideen. 
 

8. Målsætning Det er blevet aftalt at tage punktet op på et særskilt 
møde  
Idræt hele året, ansvar, samvær, hvorfor skjold, 
velkomstbrev,  spørgeskema ved stop, forventninger 
til medlemmer 
Løbende opfølgning på instruktionen 

9. Integration og intern 
kommunikation 

Integration af alle og nye medlemmer ligger i 
målsætningen 
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Nikolaj fremlagde de ting han havde arbejdet på 
siden det sidste møde vedr.: Intern kommunikation 
via facebook 
 
Bestyrelsen besluttede at Facebook indfases og det 
gamle udfases først på et senere tidspunkt når det 
er i orden. 
Facebook opdeles i, fælles for Skjold, kajakture, 
roture og senior. 
Det påtænkes at lave en seance hvor  Nikolaj 
gennemgår og vejleder i brugen. 
 
Der arbejdes med ny hjemmeside som er hurtigere 
og mere enkel at arbejde med og indeholder b.la. 
klubmeddelser og nyhedsrulle. 
Ny hjemmeside kommer i løbet af vinteren, udkast 
vises på næste møde. Nikolaj 

10. Skabsleje På det tidligere møde var der forslag om at hæve 
prisen for skabsleje - og vi gik i tænkeboks til dette 
møde. 
Bestyrelsen vedtog at hæve skabslejen til kr. 100 fra 
sæson 2015 

11. Retningslinjer  jubilarer Etikette notat findes i klubben for uddeling af 
hæderstegn 
Etiketteprotokol ad hoc udvalg nedsættes med 
Mogens Andersen, Steen Rasmussen og Blik Jan. 
Jacob 

12. Vintermedlemsskab Bestyrelsen vedtog at der kan oprettes 
vintermedlemsskab for en pris på kr. 115 pr. Mdr. ud 
fra vedhæftet bilag.  Bilaget tilpasses Arne  

13. Bordet rundt 
A: skolenetværk 
B: vinteridræt 
C: bådhejs 
D: kæntring 
E: kajakskur 
F: velkomstbrev 
G: arkiv 

A: 
Arne udleverede materiale fra mødet om 
skolenetværk, der fortsættes med at hverve folk til 
opgaven.  
Arne og Bente Henriksen tager et møde med DFfR, 
inden mødet med Sølvgade skole 
B: 
Rospinning  er ikke på plads, der vendes tilbage. 
Efter mødet har Jacob fået afklaret, at han og Poul 
gerne kører rospinning tirsdage kl 17:30 og søndage 
kl 11:00. 
C: 
Hejs ok ansøgning undervejs papirer ved at blive 
udfyldt. 
D: 
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Der har været en hændelse under en rotur, hvor en 
båd kæntrede. Det er uacceptabelt at bestyrelsen 
ikke er blevet orienteret med det samme af de 
impliceret, bestyrelsen forventer fremover en 
orientering i sådanne tilfælde. Jens Peter 
undersøger sagen. 
E: 
Kajakskur indføres i helhedsplanen 
F: 
Velkomst brev videre behandles i målgruppen 
G: 
Oprydning på arkiv forsætter v/ Jens Peter 

14: Nyt fra formanden 
a: nye årer 
b: Nivå-huset 
c: fonden 

A: 
Indkøb af årer; Langelinies årer er for hårdt gearet , 
Henning og Flemming kobles på. Jacob 
B: 
En nabo til Nivå huset havde afgivet et godt 
købstilbud, Bestyrelsen takker pænt NEJ tak. 
C: 
Jacob skal holde møde med fonden om afvikling af 
denne. 

15: Opgaveliste Forsikringer overdrages af Keld til Lisa Matiasen 
 
Bådsalg forberedes . Jacob 
 
It er on going, John Skovgaard er tiltrådt udvalget 
 
Inge Pedersen har lovet at stille op til 
generalforsamlingen som arvtager til kasserposten 
efter Simon. Simon sætter hende ind i sagerne. 
Det undersøges om I.P. kan deltage i næste møde. 
 
Medlemsregistrering vil blive lettere fremover med et 
nyt system. Markedet undersøges. 

16: Eventuelt Næste sæsons vigtige datoer: 
Generalforsamling 2015 onsdag 4 marts kl.19.00 
Standerhejsning 2015 lørdag 28 marts 
Killingedåb 2015 lørdag d 15 august 
Standerstrygning 31 oktober 2015 

17: Næste møder 9/10 kl 18, d. 4/11 kl 18 og d. 3/12 kl 19. 
 


